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Merknader til meldingane.

RS/44 Bybanen mot Flesland – samarbeid mellom entreprenør og utbyggar.

Stein Inge Ryssdal er tilsett i Bybanen AS og sa seg inhabil under handsaminga av denne meldinga. 

RS/46 TS-utredning Mjølkeråen-Salhus-Hordvik

Stein Inge Ryssdal etterspurde informasjon om korleis arbeidet i FTU går.

Atle Kvåle orienterte frå sist møte.

RS/47 Reutlysing av ferjesambandet Halhjem-Sandvikvåg

Tom Skauge hadde fylgjande merknad.

Reutlysing av ferjesambandet Halhjem-Sandvikvåg burde ha vore drøfta politisk i HFK, m.a. for å kunne 
påverka val av miljøvenleg motorteknologi.

RS/48 Korrespondanse mellom Kystbussar og lokalruter på Leirvik.

Alf Helge Greaker sette fram oversendingsforslag. 

Syner til meldingssak RS 48/14, og spørsmålsstiller er ikkje samd i begrunnelsen. Representanten klarer 
ikkje sjå kva skule- eller båtruter det vert referert til, og vil understreke at Skyss må tilpasse sine hovudlinjer 

til øvrig tilstøtande rutetrafikk i henhold til føringane i Kollektivstrategiplanen. I dei komande, årvise 
handlingsplanane, må hovudlinjer som linje 800, korrespondere bedre med kommersielle og tilstøtande 
Skyss-ruter.

RS/49 Bruk av Skyss sin betalingsapp

Stein Inge Ryssdal etterspurde betre informasjon om rabattordningane, særleg ved mobilbillettering.

RS/55 Status for ferjeavløysingsprosjekt for Fjelbergøyane

Anne-Line Innvær sette fram oversendingsforslag.

Samferdselsutvalet ber administrasjonen arbeida vidare med å finna ei planløysing for Fjelbergsambandet, 
og ynskjer ei tilbakemelding frå møte den 13. juni.


